
 

 

Frederiksberg den 14. august 2023 

 

 

Høringssvar vedrørende cykelstier på Jens Jessens Vej 

 

Frederiksberg Handicap takker for høringen og har følgende kommentarer til forslaget: 

 

Handicaprådet mener, at anlæg af cykelstier på Jens Jessens Vej er nødvendigt af hensyn 

til tilgængelighed og sikkerhed. 

 

For at give overskuelighed vil vi foretrække projekt et, der ser ud til alene at have parke-

ringspladsen i den ene side af vejen. 

 

En del af disse parkeringspladser skal naturligvis være handicapparkeringspladser. Vi vil op-

fordre Frederiksberg Kommune til at tage kontakt til Parasport Frederiksberg, som bedst kan 

anvise placeringen af disse. 

 

Naturligvis skal af- og påstigningspladserne bevares. 

 

Herudover vil vi foreslå en særlig tydelig markering (fodgængerstriber/Torontolys) foran den 

helle, der etableres ved busstoppestedet. Der vil være mange, der vil krydse vejen der, og et 

tydeligt afmærket ”opmærksomhedsfelt” vil være nødvendigt, selvom der er både bump og 

hastighedsnedsættelse til 40 km/t. 

 

Mange venlige hilsner 

På vegne af Frederiksberg Handicapråd 

Susanne Tarp 

formand  

 


